
Protokoll Agilitysektionen 250109 
Närvarande: Elin Fahlander, Sofie Uppman Bruce, Sandra Florin, Agnes Djurberg, Cecilia 
Ernvik, Paul Mäkinen, Alice Johansson, Alva Lidebjer 
 
Punkter från senaste protokollet 

● Ungdomsträning (Alva, Alice, Sofie, Elin) 
○ Alva och Alice ansvarar för att boka fler datum och meddela Elin för att lägga 

in dem i bokningssystemet. Ett datum i januari, februari, mars, april, ev maj. 
Elin skapar event och skickar till Mediegruppen för att göra reklam och lägga 
upp på hemsidan. Skickas även via mail tilll medlemmar. Alice ansvarig för 
anmälan. 

○ Närvarokort ifylles 
○ DISKUSSION: det var flera som anmält sig men som inte hörde av sig om att 

de inte kommer. Vi beslutade att använda oss av ett system där de varje gång 
inte hör av sig får en prick och har man två prickar kostar det 100 kr för att bli 
av med den för att kunna vara med igen. 
Elin skapar dokument för detta som kommer ligga på driven under 
ungdomsträning. 

 
● Julhoppet & Nyårshoppet (Sandra, Sofie) 

○ UTVÄRDERING 
■ alla ska betala i förväg - mycket smidigare 
■ kul banor!  
■ bra att öppenklassen var byggd dagen innan 
■ onödigt att köpa blåbärsbana? bra dock att bygga ihop om det är två 

klasser 
■ skriva till i inbjudan att man får hjälpa till att plocka undan vid rivning 

för att underlätta för oss - säg till publiken att hjälpa till att höja/sänka 
■ städa efter ALLA aktiviteter enligt lista 
■ Checklista till varje tävling! 

 
● Fråga medlemmar om hjälp med hjul på blåröda balansen och A-hinder 

(Paulina) 
○ Strykt! 

 
● Förslag på inköp av digitalt kösystem (Paul) 

Paul har tittat på 4 olika varianter och cirkapris är 3000 kr. 1 display ingår i 
baspaket, två behövs (en inne, 1 ute) - en ytterligare display  kostar 1800 kr. 
Styrs med fjärr. Paul kollar med Skövde vilken modell de har. Kommer inte 
tåla att stå utomhus för jämnan. 
 

● Planera vårens samträningar (bana + blåbärsbana sportlovet?) 
○ Sportlovet 19/2 - Alva + ev Agnes + Paul - barntävling 

■ Paul dömer 
■ Sofie gör en prislåda 
■ Agnes skriver inbjudan, skickar till Elin för event och reklam 



■ Bara barn får delta 
■ 99 kr/anmälan 
■ Inlägget för att få funkisar i samträningsgruppen skrivs av Paul 

○ 26/3 - Cissi/Agnes - nollklass 
■ lägg upp på agida! 

○ 14/5 - nollklass - Alice + Elin 
■ Upplagd på agida 

○ Planera en inför hösten - kan BK arrangera en? 
 

● Schema för balansveckor -  pågående punkt (Sofie, Paul) 
○ Sofie och Paul gör ett inlägg för att sprida ordet om det. Fortsatt ansvariga för 

att schemat inte blir tomt. 
● Kurs för Tobias 8/6 - väntande punkt (Cecilia E) 
● Inköp av hinder - väntande punkt (Paul) 
● Hindersäckar tvättas av, fylles och rosa tejpas med antiglid - pågående punkt (Sofie) 

 
Årshjulet 

● Agilitydygn 
○ 26/1 
○ 16/3 
○ 13/4 
○ Ansvarig:Elin  

 
● Snart dags för årsmöte, vilka vill sitta kvar i sektionen? Behövs fler? 

○ Vi delar in oss i arbetsgrupper för att förenkla sektionsarbetet. 
Maskingrupp / laga hinder 

■ Sandra 
■ Alva 
■ Ola (Alvas pappa) 
■ Sten (Sofies pappa) 
■ Lasse Moell 
■ Anton Wiberg (Sofie pratar med honom) 

Uteplanerna och hallen 
■ Cissi 
■ Agnes 
■ Alice 

Samträningar / tävlingar / kurser 
■ Elin 
■ Sofie 
■ Paul 
■ Mathilda 

 
● Planera tävlingar med klubbar i närheten 

○ Vad vill vi ha? 
○ Hur vill vi samarbeta? 

■ Funktionärshjälp på tävlingar? 



■ Samplanering av tävlingar dagar i rad (domarkostnader, locka fler till 
tävlingar, låna tidtagning av varandra, möjlighet för tävla den dagen 
man inte funktionärar, till viss del funktionärshjälp) 

■ Samordning (klasser, nivå, lagklasser) 
 
Återkoppling från styrelsen 

● Funktionärsfesten 
○ Information 

 
● Formulera förslag på underlag för beslut gällande träningstid som tack för 

sektionsarbete 
○ Bygga bana och träna 
○ 100 kr/person? per år 
○ 4h 
○ Cissi skriver ett utkast 

● Utvärdering av balansveckorna samt tiden för upp och nedmontering 
○ Beslut; Styrelsen beslutar att hålla kvar söndagskvällar för fram-och 

borttagning av balansen. Beslut att ha den framme varannan vecka (jämna 
veckor) kvarstår. 

 
● Styrdokument gällande ungdomsträning - tiden som ges 

○ Beslut; Styrelsen beslutar att alla barn- och ungdomsgrupper har möjlighet 
att kostnadsfritt hyra hallen 4 timmar i månaden. De styr själv över hur många 
gånger i månaden och hur lång tid de vill ha vid varje tillfälle. Detta 
uppdateras i styrdokument gällande barn-och ungdomsträning och tas upp för 
nytt godkännande. I styrdokumtet ska det även framgå att det ska vara minst 
4 deltagare för att träningstillfället ska framgå. En vuxen ska delta vid varje 
tillfälle. Ungdomsgrupper är från 12-18 år. 

 
Nya punkter till mötet 
 

● Reklamera / laga A-hinder 
○ Sandra säger till Paul vad som ska reklameras, Paul sköter kontakten. 

 
● Sektionsmöte 29/1 

○ Punkter vi vill diskutera på mötet: 
■ Vad är det som gör att balansen är en säkerhetsrisk? 
■ VARFÖR kan inte folk träna andra sporter när balansen är nere? 

○ Vilka följer med? 
 

● Regelrevidering 
○ senast ⅓ ska det in till sagik 
○ fråga om medlemmar vill diskutera regelrevideringen 
○ kolla om man kan samköra med BK 

 
● Valborguppvisning i Skänninge 

○ Vi ber om mer info men kan troligen inte hjälpa till. 
○ Skicka info till klubbmailen 



 
● Måttband 

○ Ligger längsmed långa väggen 
○ Tejpbitar upp framöver 
○ Finns två stycken att lägga på kortsida 

 
 
Nästa möte 
 Datum och tid: 6/2 18:00 
 Plats: Klubbstugan 
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